
Zápis ze zasedání Akademického senátu HF JAMU  
ze dne 17. 10. 2017 

 

Přítomni (7): 

Prof. MgA. Miloslav Jelínek, doc. Mgr. MgA. Tomáš Krejčí, BcA. Ivana Pavlů Dis., doc. 
MgA. Zdeněk Šmukař, Ph.D., MgA. Marek Švestka, prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., prof. 
Mgr. Jan Zbavitel 

Omluveni (2): 

Mgr. BcA. Nikol Kraft, doc. Mgr. Roman Novozámský 

Host (1): 

Mgr. Martin Prokeš (právník JAMU) 

Program: 

Předsedkyně AS HF JAMU, prof. Barbara Maria Willi, Ph. D., zahájila zasedání, konstatovala 
jeho usnášeníschopnost, přivítala jeho členy spolu s hostem a seznámila přítomné 
s programem zasedání. 

Body zasedání: 

• Volby fakultního senátu 
• Prodiskutování Jednacího řádu HF JAMU 
• Různé 

Prvním bodem zasedání byly volby do AS HF JAMU.  
Volební komise informovala senátory o navržených kandidátech do AS HF.  
Z celkem 77 lístků s návrhem bylo 75 platných, 2 návrhy byly neplatné. 

Navržení budou oslovováni mailem a mohou potvrdit čí odmítnout kandidaturu pomocí mailu 
na adresu horakova@jamu.cz nebo podpisem na sekretariátu děkana u Aleny Horákové, a sice 
do 20. 10. 2017 do 14:00 hod.  

Samotné volby se budou konat dne 25. 10. od 8:15 do 17:00 v místnosti 106 vedle auly. Volit 
se bude pomocí volebních lístků. Volí se zakroužkováním. Max. počet hlasů na jeden volební 
lístek je 9, a sice 6 hlasů pro pedagogy a 3 pro studenty. 
V 17:00 členové volební komise otevřou urnu, sečtou hlasy a stanoví konečné pořadí 
zvolených členů. Neprodleně poté volební komise ohlásí výsledky voleb do AS HF JAMU 
vyvěšením na úřední desce a webových stránkách HF JAMU.  

V druhém bodě zasedání senát prodiskutoval akademický senát HF JAMU návrh nového 
Jednacího řád HF JAMU. Diskusi byl přítomen i právník JAMU Mgr. Martin Prokeš. Byly 

mailto:horakova@jamu.cz


prodiskutovány následující články: 4., 9., 12., 17., 18., 19., 24., 28., 43. Návrh nebyl na 
zasedání schválen. Senát pověřil Mgr. Prokeše s vypracováním nového návrhu tak, aby návrh 
byl předpřipravený na další jednání a schválení budoucím senátem. Schválení tohoto 
dokumentu by se měla sladit se schválením ostatních vnitřních předpisů a statutu Hudební 
fakulty tak, aby tyto dokumenty na sebe navázaly a dávaly dohromady logiku. 

V bodě různé vypracoval senát návrh na vyslance do rady vysokých škol: Mgr. Petr Lyko 
z řad pedagogů, Gabriela Vojtičková a MgA. Marek Švestka z řad studentů/doktorandů. 
 

 

Zapsala: BcA. Ivana Pavlů, DiS. 

Verifikovala: prof. Barbara Maria Willi, Ph. D. 
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